
Prema vaie6em Federarnom zakonu koji tretira ovu obrast vozad koji ima
navrienih 65 godina ne moze voziti na prostoru Federacije BiH, odnosno ne'moie
upravljati vozilom za prijevoz putnika. za koje je potrebna o tategorila oo[ 

-[o
Drzavnom zakonu o prijevozu putnika u 

- 
meduentitetskom i m-edunaroonom

saobra6aju ovo ogranidenje ne vaZi.
ObrazloZenje dalje navodim ali ono je u pisanoj formi. Hvala vam lijepo.

DRAGAN MIOKOVIC:
Hvala lijepo.

. .11;.26 konstatujem da smo zavrsiri Aktuernu sesiju zastupnice i zastupnike kojinisu do5li 
-na..red da govore molim da svoje diskusij'e podnesu , pi;#;j io#;(upadice). Molim vas ja samo postupam poslovniiki iat vremena, sat vremena je

protekao ja na spisku imam joi deset tra2iraca rijedi i jednostauno ne ,ogr-iJi(o
vremena produiiti ovu tadku.

. tt4oli, vas, molim vas, znadi stavlj?m rla gt?ianje prijedtog da produzimo sesuu
do zavrSetka zaklju6no sa zastupnikom Amelori Mefiteir.

Molim vas da pristupite glasanju.

Za 36 suzdrZanih, 16 protiv konstatujem da nastavljamo dalje.

Molim ministra Deri6a da o-dgovori dini mi se na tri pitanja koja su postavrjena.
Ja vas molim da samo vodite raeuna o vremenu, ministie molim vas.

ADNAN DELIC:' Zahvaljujem predsjedavaju6i.
Prvo pitanje je bilo od uvaZe

roditeljima-njegovateljima. On ce na
nog kolege Batalovica vezano je za Zakon o

upucen prema Vladi a u tim izmjena
kon Sto dobijemo mi5ljenja po poslovniku biti

ma i dopunama smo predvidjeli ovaj problem kojije postojao u sadaSnjem zakonskom rje5enju a ti6e se boravka djece u Eetiri sata izvan
doma i tiae se drugih poboljSanja samog zakonskog propisa ija se nadam evo da
cemo sto prije taj zakon usvojiti na Vladi a onda ga poslati prema oba doma
Parlamenta FBiH

Kolegica Kenela Zuko je ponovno problematizovala proces imenovanja u

::l".ii"l-Dili!r.?Zila mi5ijenje Ministarstva pravde. Ja iu reci da Ministarstvo privde
nlle- u.mogucnosti tumaciti propise iz nadlernosti Ministarsfua rada u ovom konkietnom
sluiaju Zakona o socijarnim ustanovama FBiH i vec smo odgovoriri n, poit"riiuno
pitanje.

. 
Kolega. Marijan Marjanovid je postavio pitanje vezano za finansiranje ustanova

socualnog-zbrinjavanja dijije osniva6 predstavni6ki dom parramenta raiH,'preoviaeni
su dva miliona za teku6e posrovanje obzirom da smo prosre godine usposiaviri ;Ei;
odjeljenje u ustanovi Hum sva ta sredstva ove godine biti 6e proslijedena ustano'vi
Hum a ja se nadam da iemo u odredenim prerasf,odjerama na6i oodatna sredstva za
tekude. poslovanje ustanova socijarne zastite na' nivou Federacije BiH. Lor* Janaglasim da su pored ova dva miiiona predvidena i tri miriona za kapitarne transfere.
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